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СПЕЦИАЛНИ СТРАНИЦИ

Вашето послание ще достигне до над 2 милиона души – 
нашите читатели са ваши потенциални клиенти

Ден на излизане: 29 май 2023 г.
Краен срок за заявяване на реклама и ПР материали: 19 май 2023 г.

Кметът Добромир Добрев:

Градът има потенциал

да е водещ

логистичен център

в Северна България
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ГОРНА ОРЯХОВИЦА
Зоната с
шадравани-

те в центъра

е едно от
любимите

места на
жителите
на Горна
Оряховица.

СНИМКА: ДИМА

МАКСИМОВА

Запустели казарми

възкръсват в модерен

индустриален парк
ДИМА МАКСИМОВА

Е
днолично акционерно дру-

жество “Индустриален

парк – Ряховец” ще пре-

връща запустелите терени на

бившите казарми край летище-

то в Горна Оряховица в уреде-

на зона за инвеститори и нови

производства.

Учредяването на търговското

дружество гласуваха общин-

ските съветници на последно-

то си заседание, убедени, че

това е правилна стъпка за бъ-

дещото успешно социално и

икономическо развитие на гра-

да.
Капиталът на дружеството е

100 хил. лева, разпределени в

1000 броя обикновени налични

поименни акции с право на

глас с номинална стойност 100

лева всяка.

Ще го ръководи съвет на ди-

ректорите от трима души, кои-

то са с мандат от 3 години. В

него влизат бившата депутат-

ка от ГЕРБ инж. Клавдия Ган-

чева, Цветелина Цанкова и

Радослав Радев.

Общинската фирма ще има

по-голяма оперативност при

извършване на проектиране,

строеж и рехабилитация на

техническата инфраструктура,

както и на търговска дейност с

� Създадено е общинско акционерно

дружество с капитал 100 хил. лева

� След COVID кризата европейски

вериги отвориха магазини в новия

ритейл парк, безработицата е 4%

цел привличане на инвестито-

ри и създаване на атрактивна

бизнес среда в общината, смя-

тат от местната управа.

“Може би първите две годи-

ни няма да се усети ефект, но

в по-дългосрочен план ще до-

веде до превръщане на града

ни в голям индустриален и ло-

гистичен център”, каза кметът

инж. Добромир Добрев.

Според плана за интегрира-

но развитие на община Горна

Оряховица до 2027 г. икономи-

ката, която ще бъде целево

стимулирана и развивана, се

базира на знанието и високите

технологии. Ще се инвестира в

ресурсно ефективни икономи-

чески дейности и производ-

ства, които да създадат нови

работни места.

След COVID кризата бизне-

сът и търговията плахо се въз-

становяват въпреки наслагва-

щите се енергийна и ценова

криза.
Безработицата продължава

да спада и за април е 4% в

общината. В новия ритейл

парк пък магазини отвориха

утвърдени европейски вериги,

които за първи път стъпват в

града.

ЕСТАРТ ГОРНА ОРЯХОВИЦА

II
ПЕТЪК, 27 МАЙ 2022 г.

Кметът
ДобромирДобрев: Горна Оряховица има

нето на доста големи частни ин-веститори. В партньорство с тяхбихме могли да доразвием тозилогистичен център, който иска-ме да направим край летищетои главната жп линия София -Варна.
Концепцията ни е първо дазапочнем с
проектиранена подземнатаинфраструктурана запустелитетерени на бившитеподеления,

техническа и проектна докумен-тация и търсене на финансовиинструменти за реализация. Ве-роятно в първите две години ня-ма да усетим някакъв ефект, нов малко по-дългосрочен плантази крачка ще доведе до пре-връщането на Горна Оряховицав голям индустриален и логисти-чен център.
- Проектът за интермодал-ния транспортен терминал от-падна от плана за възстано-вяване и устойчивост, но имали шанс да се случи с другофинансиране?- Интермодалният терминал еинвестиция, която се надявам,че министерството на транспор-та е прегърнало. В концепциятаза трансгранична свързаност езаложено предпроектни проуч-вания за този терминал да за-почнат още през 2022-а.Перспективата за изгражданена такива терминали засягаоще Видин и София. В послед-ните няколко месеца наблюда-ваме, че има инвестиционен ин-терес относно построяването намитнически складове. Обменътна стоки през летището, авто-мобилният и жп транспортът,които минават през нашата мит-ница, се увеличават.Това означава, че ние каторегион можем да се позициони-раме като много голям логисти-чен център за Северна Бълга-рия. Работим в тази насока.Друг основенприоритет е

северният обходен път,който реално да свързва новитеиндустриални зони с магистрала“Хемус” след изграждането ипреминаването є през терито-рията на общината. По този на-чин ще разтоварим трафика,който върви през двете съседнинаселени места - Първомайци иПоликраище, защото в моментатрафикът за Русе - Букурещ ми-нава през тези две населениместа и там имаме доста про-блеми.
А когато стане “Хемус”, недо-волството на хората ще ескали-ра, защото инфраструктурата втези населени места не е приго-дена за тежкотоварен трафик.- Поехте риска да започнетесамостоятелно проектиранена северния обходен път, безда чакате АПИ и държаватада го включат в дневния сиред. Има ли вече ясни финан-сови параметри за тозиобект?

- Тепърва правим геодезия насамото трасе. Това е едносложно съоръжение за всякаобщина като проучване, проек-тиране и отчуждителни проце-си. Държавата има много обек-ти и може би нямаше да сме вчелото на списъка на АПИ.Затова общинският съвет иадминистрацията решихме ниеда започнем частично тези дей-ности, за да не се бавим.

- Г-н Добрев, управляватеГорна Оряховица в безпреце-дентна инфлационна криза игалопиращи цени. Как се от-разява това на местната ико-номика и общинските финан-си?
- Този мандат на управлениезапочнахме със здравна криза,която се оказа голямо предиз-викателство пред местнатавласт. Никой не бе подготвен дареагира и да взема адекватнирешения, нито пряко да контро-лира тази здравна криза.Все пак

заедно с общинскатаболница и благодарениена професионализма налекарите се справихмеВъпреки това голяма част отнашите съграждани загубихасвои близки, познати, приятели.Още неотърсили се от панде-мията, и дойде инфлационнатакриза, която ще наподоби помащаби кризата от 1997 г.Виждаме, че инфлацията ра-сте с много бързи темпове. Раз-ходите за улично осветление,газ, горива скочиха многократ-но, което се отразява неимовер-но силно на бюджета. Многотрудно се справяме и със запаз-ването на кадрите в общината.Подхождаме конструктивно - сорязване на разходи, приорити-зирането им по важност. Започ-нахме частична подмяна на ос-ветителните тела от уличното

осветление с по-икономични.Смятам, че в настоящия моментще се справим.За съжаление, нямаме отго-вор на исканията за компенса-ции от финансовото министер-ство. Уверението в началото нагодината бе, че държавата щепоеме разликата от сметките низа улично осветление тази годи-на и това, което сме плащалипрез 2021 г. като еленергия.През февруари, март, априлизпращахме такива справки, ноответна реакция от МФ катокомпенсации не сме получили.И в новите компенсаторни мер-ки отново нищо не се спомена-ва за общините.Безпокойството ми е, че про-блемът с нарастването на раз-ходите ще ескалира след сеп-тември и ще трябва да се взе-мат много кардинални мерки.Не е ясно дали приходите, кои-то трябва да съберем като на-лози, ще ни стигнат до края нагодината.
Най-лошият сценарийе да завършим 2022 г.с много просроченизадължения

Очертават се проблеми с учи-лища и детски градини. Отаприл издръжката мина изцялоот държавата, но разчетите,които са направени, няма дастигнат до края на годината.Имам докладни записки от до-ста детски градини. Те силно сесъмняват, че бюджетите ще имстигнат.
- Какво сте орязали каторазходи и как ще се отразитова на гражданите?- Този бюджет е преди всичкобюджет на издръжката - това саконсумативи, заплати, ток, газ иреално много малко инвести-ции. Знам, че основното недо-волство на хората е свързаносъс състоянието на улиците иобщинските пътища, но на тозиетап няма да правим нови ули-ци. В бюджета са предвиденисредства само за текущи разхо-ди - изкърпване на дупки, мар-

кировка.
С различните финансови ин-струменти през предишнитепрограмни периоди обновихмеголяма част от градската среда- образователна, паркова, со-циална. Единствено в пътната иподземната инфраструктура ре-монтите са частични. На тозиетап не усещаме партньорствоот държавата за насочване наинвестиции в подземните кому-никации. За да инвестираме внадземната инфраструктура,трябва да гарантираме, че сподземната всичко е наред. Натози етап такова потвърждениеот ВиК оператора не можем даполучим.

- Какъв е хоризонтът за бъ-дещото развитие на ГорнаОряховица?
- Със своето географско поло-жение и инфраструктура ГорнаОряховица е един транспортенград. Визията занапред е давъзвърнем облика му и да серазвива като логистичен центърза Северна България.Паралелно трябва дапривличаме и новипроизводства, защотов тях има по-голямпотенциал заразкриване на новиработни местаСмятам, че имаме всички даде-ности за привличане на новиинвеститори, за да се случи то-ва, което се случи примерно вПловдив.

Предстои стартирането наразлични проекти, които даватвъзможност за развитие. Кон-цепцията за развитието на гра-да трябва да е в тази посока.- Създадохте общинско дру-жество “Индустриален парк –Ряховец”, чиято цел ще е раз-работване на новите промиш-лени зони край летището.Какви са първите стъпки?- Имаме няколко идеи за съ-здаването на нови индустриал-ни паркове. На първия етап тене са големи като мащаб, но саедна добра основа за привлича-

ДИМА МАКСИМОВА

� Индустриален парк ще привличанови производства, има интерес заинвестиции в митнически складове� Разширяваме социалните услугис център за резидентна грижа завъзрастни хора� Още тази година трябва дазапочнат предпроектни проучванияза интермодалния терминал

В тях ще разкажем за настоящето и бъдещето на региона,  
перспективите за развитие, големите компании и големите 

инвестиционни проекти, образованието, културата, историята  
и забележителностите.



ЦЕНИ за ПУБЛИКАЦИИ:
Публикация с размер 100 кмм (83 мм х 50 мм)  ............................................................. 88 лв.

Публикация с размер 200 кмм (83 мм х 100 мм) .........................................................  176 лв.

1/8 страница (126 мм х 100 мм)  .........................................................................................  264 лв.

1/4 страница (126 мм х 197 мм)  .........................................................................................  450 лв.

1/2 страница (254 мм х 197 мм)  .........................................................................................  900 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

1/1 цяла страница (254 мм х 394 мм)  ...........................................................................  1800 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

Може да участвате с:
Интервю на ваш мениджър/управител
Репортаж или текст, представящ бизнеса ви – мисия, продукти и услуги, бизнес 
резултати, предстоящи проекти, постижения в сферата на CSR и employer branding.
Рекламна страница или каре 
(банер в сайта 24chasa.bg)

Промо банер: Може да комбинирате участието си в приложението 
с БАНЕР на сайта 24chasa.bg – 300 x 250 px, 100 000 импресии.
Специална цена – 300 лв.

Цените са без ДДС

СПЕЦИАЛНИ СТРАНИЦИ

ГОРНА ОРЯХОВИЦА
РЕСТАРТ

PDF на приложението ще бъде качено на сайта www.24chasa.bg, 
който има над 1 500 000 уникални посещения месечно.


